
Referat fra elevrådsmøte 5 ved Hesseng Flerbrukssenter 

 

Dato: 15.03.24 

Tid for møtet: 10.00 

Sted: Store møterom 

__________________________________________________________ 

 

Tilstede 

Erica, 4. trinn Sverre, 4. trinn  

Ingrid, 5. trinn  Astrid 5. trinn 

Isak, 6. trinn Arion, 6. trinn 

Mina, 7. trinn Hedda, 7. trinn 

       

 

23/24 
5.1 

Navn på sak: Oppsummering tidligere saker. 

Hva kommer fram/info: 
Tidligere referat gjennomgås og spørsmål/samtale rundt enkeltsaker. 
→ Sandnesbakken: mellomtrinnet skal til Sandnesbakken tirsdag 19. 
mars. Skolen dekker kostnaden.  
→ Fotballbanen: det er bedre på fotballbanen nå for tiden. Men 
elevene er enige om at det fortsatt er veldig viktig at alle oppfører seg 
på fotballbanen.  
→ Micro/vannkoker på mellomtrinnet: trinnene bes huske på de 
dagene de har microen, og at de ikke bruker alle andre dager.  
→ Elevundersøkelsen: ikke alle trinn hadde gjennomgått denne med 
klassen. Elevene finner denne undersøkelsen på Teams i 
elevrådsmappa, fint om den tas fram og diskuteres i klassen.  

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer: 
 

 

23/24 
5.2 

Navn på sak: SU møtet 

Hva kommer fram/info: 
Argumenter for hjemmeskole:  
- slipper å ha dårlig tid på morgenen, nå buss og taxi.  



- lettere å konsentrere seg når man er for seg selv og det er bedre ro 
rundt seg.  
- Kan spise når man vil og ta ting i sitt eget tempo, dersom man får 
eksempelvis 3 forskjellige oppgaver så kan man velge selv når man vil 
gjøre disse.  
- ta pauser når man trenger det/ vil det.  
- slipper å høre på læreren om at man plager/forstyrrer. 
- man kan sitte hvor man vil å jobbe.  
 

Argumenter for å ha tyggis på skolen: 
- man konsentrerer seg bedre. 
- husker ting bedre (dette er det forsket på ifølge 7. trinn). 
- man får god ånde. 
- man får sterk kjeve. 

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer: 
Su – møtet blir satt til etter påske.  

 

23/24 
5.3 

Navn på sak: Fotballbanen på mellomtrinnet. 

Hva kommer fram/info: 
- Det grønne nettet ned mot bekken var nytt i fjor, noe av dette er 
allerede ødelagt. Dette på grunn av elever som henger i det. Alle 
elevene må stoppe med det, hvis ikke er det ikke noe poeng i å ordne 
nytt.  
- De små på fotballbanen, de store er redd for at de treffer disse når 
det spilles fotball der.  

Hva ble bestemt: Mina og Hedda tar en tur til småtrinnet for å snakke 
med elevene om hvordan fotballmålene/nettene skal behandles. Silje 
tar dette på mellomtrinnet. Silje sjekker opp hvor det ble av de nettene 
som skulle i målene på mellomtrinnsbanen.  

Kommentarer: 
Fau har tidligere sagt at når det blir vår/sommer og mulighet for det så 
er de behjelpelig med å ordne nett mellom det grønne nettet (som er 
ned mot bekken) og målene. 
I forhold til småtrinnselever som vil leke med mellomtrinnselevene på 
fotballbanen i friminuttene så bes mellomtrinnslevene å finne en annen 
plass å leke med dem så de slipper uhell med ball i hodet eller 
liknende.  

 

Mvh Elevrådet.  


